
Nagranie z konferencji "Dlaczego warto być
adwokatem?"
Publikujemy nagranie z konferencji naukowej "Dlaczego warto być adwokatem?", która
odbyła się 12 października w Bibliotece Uniwersytetu Warszawskiego. Konferencję
zorganizowała w imieniu Naczelnej Rady Adwokackiej adw. Katarzyna Gajowniczek-
Pruszyńska, wicedziekan ORA w Warszawie.

Ze względu na czas trwania konferencji, materiał podzielony jest na dwie części. 

(zobacz nagranie z konferencji część 1)

(zobacz nagranie z konferencji część 2)
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https://www.youtube.com/watch?v=lRXFILtfjpQ
https://www.youtube.com/watch?v=CiBbYEdhwIY
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